
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 36/2022

XXXVI Posiedzenie w dniu 20 września 2022 
Obrady rozpoczęto 20 września 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Anna Kuras – Sekretarz;
3. Dariusz Bednarski – Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Ostrowach nad Okszą;
4. Justyna Siwczyńska – Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Mokrej;
5. Ewa Dobosz - Rysiewicz –Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Miedźnie;
6. Urszula Tokarska – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonała
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawiła proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2.  Podsumowanie  działalności  placówek  oświatowych  na  terenie  Gminy  Miedźno  za  rok  szkolny
2021/2022 (m.in. ocena stanu zdrowia i podnoszenia kultury fizycznej wśród młodzieży oraz projekty
realizowane w szkołach ze środków UE).
3. Ocena wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2022 r.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Analiza inwestycji i remontów w jednostkach organizacyjnych podlegających Gminie.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Porządek obrad został przyjęty.

2. Podsumowanie działalności placówek oświatowych na terenie Gminy Miedźno za rok szkolny
2021/2022  (m.in.  ocena  stanu  zdrowia  i  podnoszenia  kultury  fizycznej  wśród  młodzieży  oraz
projekty realizowane w szkołach ze środków UE).
Jako pierwsza głos zabrała Dyrektor ZSP w Miedźnie pani Ewa Dobosz-Rysiewicz.
Omówiła zasady funkcjonowania placówki,  wymieniła działające w szkole kola zainteresowań, zajęcia
dodatkowe, wyrównawczo - kompensacyje, korekcyjne.
Wymieniła  również  do  jakich  programów  przystąpiła  szkoła  min:  program  unijny  Razmus+,  oraz
program KOWR-u.



Poruszona została także kwestia opału.
Po  wypowiedzi  pani  dyrektor  radna  Dorota  Miskiewicz  zadała  pytanie  jakie  zapasy  opału  posiada
placówka?
Dyrektor odpowiedziała że jest to zapas na potrzeby bieżące.
Radny Zbigniew Graj zapytał o parking przy ZSP w Miedźnie.
Dyrektor odpowiedziała że czekają na decyzję.
Następnie zabrała głos Dyrektor ZSP w Mokrej Justyna Siwczyńska .
Pokrótce  omówiła  zasady funkcjonowania  placówki  która  jest  obecnie  w trakcie  termomodernizacji  
a uczniowie kontynuują w ZSP w Miedźnie.
Radny Zbigniew Graj zapytał o czas zakończenia prac budowlanych.
Pani  dyrektor  odpowiedziała  że  przewidywanym  czasem  zakończenia  prac  i  powrotu  uczniów  do
placówki jest drugi semestr roku szkolnego.
Jako ostatni zabrał głos Dyrektor ZSP w Ostrowach nad Okszą Dariusz Bednarski który także omówił
funkcjonowanie zarządzanej przez Niego placówki.
Radny Mirosław Zielonka zapytał jak sytuacja z opalem wygląda w tej placówce?
Dyrektor Bednarski zapewnił że zapas opału stanowi 40% potrzeb, nadmienił jednocześnie że zostało
wysłane zapytanie do PGG dot. zakupu opału.
Wobec braku innych uwag przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Ocena wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2022 r.
Pani skarbnik Grażyna Borycka omówiła wykonanie budżetu Gminy Miedźno za 1 półrocze 2022 r.
Po przedstawieniu dochodów radni nie wnosili żadnych uwag, wiec Pani Skarbnik przeszła do omawiania
wydatków.
Po omówieniu wydatków przewodnicząca Stobiecka zapytała czy znany jest dokładny koszt inwestycji
budowy oświetlenia ulicznego ?
Skarbnik wyjaśniła że firmy składają wnioski o zastosowanie siły wyższej zgłaszając że nie są w stanie
wykonać inwestycji w kwocie początkowej. Trwają rozmowy w tej kwestii więc ostateczny koszt nie jest
znany.
Kolejne pytanie zadane przez panią Stobiecką dotyczyło rachunków za bieżące oświetlenie.
Skarbnik że rachunki płacone są zgodnie z planem.
Radna Miskiewicz zapytała z czego pokrywany jest deficyt ?
Skarbnik odpowiedziała że z kredytów, gospodarki odpadami.
Radny Zbigniew Graj dopytywał o wpływy z gospodarki odpadami z czego wynikają wpływy ?
Odpowiedź: wpływy od mieszkańców, wysoka ściągalność komornicza, nadwyżki za obsługę gospodarki
odpadami.
Kolejne pytanie Pana Graja dot. wyszczególnienia wydatków na Radę Gminy.
Odpowiedź: diety radnych, nagrywanie i transmisja sesji Rady Gminy.
Następne radna Grzyb zapytała skąd doszło 180 tys. na pomoc społeczną?
Pani  skarbnik  odpowiedziała,  że  jest  to  przesunięcie  środków  z  mieszkań  chronionych  (braku
przetargów).
Następnie Skarbnik odczytała Uchwałę Izby Obrachunkowej która wydała pozytywną opinię na temat
budżetu Gminy Miedźno
Wobec braku innych uwag przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie  przez  Gminę
Miedźno  wkładu  niepieniężnego  do  SIM  Śląsk  Północ  sp.  z o.o.  w postaci  prawa  własności
nieruchomości zlokalizowanej w Ostrowach nad Okszą przy ul. Chabrowej.
Sekretarz Anna Kuras omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie  przez  Gminę  Miedźno
wkładu  niepieniężnego  do  SIM  Śląsk  Północ  sp.  z o.o.  w postaci  prawa  własności  nieruchomości
zlokalizowanej w Ostrowach nad Okszą przy ul. Chabrowej. 
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (3)
Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym
regularnym przewozie osób.
Inspektor Urszula Tokarska omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym
przewozie osób.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

c)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  terminu,
częstotliwości  i trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  przez
właścicieli nieruchomości na terenie gminy Miedźno.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie określenia  terminu,  częstotliwości  i
trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na
terenie gminy Miedźno.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik
Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

5. Sprawy różne.
Spraw różnych brak.

6. Analiza inwestycji i remontów w jednostkach organizacyjnych podlegających Gminie.
Po skończonej komisji radni udali się na wizytację w placówkach oświatowych.
W ZSP w Mokrej oglądali postępujące prace wiązane z termomodernizacją szkoły.
W ZSP w Miedźnie oglądali salę komputerową, drukarkę 3D oraz salę gimnastyczną.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.30.



Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka

Przygotował(a): Izabela Krynicka

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


